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Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård  DHR  

Vice ordförande Heidi Nordin   RBU 

Ledamöter: Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Lars Lindén  HRF 

 Birgitta Jacobsson   IFS 

Anmält förhinder Hans Hammarlund  FUB 

 Lars Norrman  RSMH 

 

I tjänsten deltog:  Lena Fax, avdelningschef  §§ 1-9 

 Eva Tångfeldt, utvecklingssekr §§ 1-5a 

  

 

PARAGRAFER 

§ 1-9 

 

SEKRETERARE: 

 __________________________________ 

 CHARLOTTE BRANDORF 

 

TID FÖR JUSTERING: 21 JANUARI 2008  

JUSTERARE: 

 

___________________________ ____________________________ 

MARITA INNERGÅRD  BIRGITTA  JACOBSSON 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. PROTOKOLL FRÅN LOKALA HANDIKAPPRÅDET.DOC8 

SID 2 (3) 

 

s 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  

välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes. 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Birgitta Jacobsson valdes att justera dagens protokoll.  

Protokollet justeras den 21 januari 2008. 

 

§ 4 Sammansträdestider för år 2008 

 Rådet beslöt att fastställa föreslagna sammanträdestider för år 2008. 

 

§ 5 Information från förvaltningen  

  

a) Trappan – Redovisning av utredning om framtida verksamhet 

Förvaltningen presenterade de tre olika förslagen som är framtagna av 

Svenska Bostäder. Trappan ska vara en attraktiv mötesplats för kultur, 

nöje och föreningsliv i Västerort och stor vikt ska läggas på teknisk upp-

rustning och tillgänglighet. 

 

Rådet är positivt till en ombyggnation(alt 3) och lyfte fram några saker 

som är viktiga för förvaltningen att tänka på i sitt remissvar. Bl a placer-

ing av nödutgångar och att även dessa är anpassade för personer med 

funktionshinder. Rådet vill också få möjlighet att bidra med en teknisk 

kunnig representant för att bevaka så ny teknik tas till vara på bästa sätt. 

 

b) Granhult – Barn-, och ungdomsboende – Information om avvecklings-

processen 

Förvaltningen informerade om stadsdelsnämndens beslut 18 december 

2007 om avveckling av verksamheten. Samtliga nu boende på Granhult 

ska erbjudas annan lösning innan avveckling sker.  

Det finns intresse från Bambi Ekonomisk Förening att driva ett vuxenbo-

ende och då i form av kollektivboende. 

 

Rådet ställer sig positiv till idén med annat boende. 

 

c) Vändpunkten – Daglig verksamhet – information om avvecklingsproces-

sen. 

Förvaltningen informerade om stadsdelsnämndens beslut 18 december 

2007 om avveckling av verksamheten. Avvecklingen fortlöper bra och 

det görs en individuell bedömning för alla, så bra daglig verksamhet kan 

fortskrida för den enskilde. 

Rådet har inget att erinra och uppskattar fortsatt information i de båda 

avvecklingsprocesserna. 
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d) Förfrågningsunderlag avseende verksamhetsdrift av Bergmyntegränd, 

Ullvidevägen samt Spegelns dagliga verksamhet. 

 

Rådet har genom två representanter tagit del av förfrågningsunderlaget 

och getts möjlighet att lämna synpunkter. 

 

§ 6 Kvarvarande fråga 

 Rådet beslöt att bjuda in en heminstruktör till sammanträdet i februari. 

  

§ 7 Övrigt 

a) Brukshundsklubben – fråga från klubbmedlem. Önskemål om att göra 

klubbens lokaler tillgängliga. Hur går man till väga? 

 

Svar: förvaltningen tar med sig frågan och återkommer. 

 

b) Socialpsykiatrin 

Rådet hyser stor oro över nedskärningar inom socialpsykiatrin och öns-

kar få fortlöpande information från förvaltningen om bl a Lovisa. 

 

Svar: förvaltningen återkommer med information vid rådets nästa sam-

manträde den 25 februari. 

 

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 8 och 9/2007.  

 Seminarium  23 eller 24 januari.”Konsten att förstå människor och risken 

att missförstå” Ingår i föreläsningsserien ”Hur vi bemöter funktionshind-

rade. Inbjudan utdelades. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet  

avslutat.  

Nästa möte är utsatt till den 25 februari 2008,  

klockan 14.00 – 16.30 Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

Plats: konferensrummet Markelius. 


